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Selvom HB 2000 kun er otte år gammel, er den jo, som bekendt, dannet ved fusion 
mellem HBTK og ABC. HBTK kunne have haft 75 års fødselsdag her i november og 
ABC kunne have bestået i et halvrundt antal år. Det vil vi gerne markere. Om ikke 
for andet, så for at pointere at HB 2000 har sit udspring i to gamle og solide klubber.. 

HBTK 
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Klubben 
 
Kontoret: 
 
Præstemosehallen 
Præstemosen 209 
2650 Hvidovre 
 
Tlf..: 36 78 80 19 
E-post: HB2000@HB2000.dk 
 
 
Kontortid: tirsdag 18.30—19.30 
På kontoret: Anette Ridal 
 
Der er kun fast telefonbetjening i 
kontortiden. 
 
Alle henvendelser om ind– og 
udmeldelser, banetildeling, 
adresseændring m.m. bedes 
rettet til kontoret eller på e-mail.  
 
 
 
 
 
 
Klubbens øvrige kontaktpersoner: 
se næstsidste side 

Hvidovre Badminton—HB 2000 

 
HB 2000 Posten 
 
Redaktion: 
 
Poul Petersen (ansv.) 
Strøbyholm 34 
2650 Hvidovre 
 
Tlf.: 36 78 74 58 
E-post: posp@email.dk 
 
Stof til bladet bedes leveret i elek-
tronisk form. 
Formatet helst som ”Word” A-5. 
Billedfiler bedes sendt separat og 
ikke indsat i dokumenter. 
 
Deadline for næste nummer: 
15. februar 2010 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tryk: Hvidovre Kommune 
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FORMANDEN HAR ORDET                                  
 
Først vil jeg ønske et tillykke med de 75 års fødselsdag til den integrerede del af 
HB2000 som hed HBTK frem til 2002. Jeg ved at der flere, der gerne havde set en 
meget større markering af jubilæet, men under hensyntagen til den brede mening om 
dette, er vi landet blødt og markerer blot jubilæet. Trods alt, har vi rødder tilbage til 
8. november 1934. 
 
I dag 7 år efter oprettelsen af HB2000 er det nok under halvdelen af klubbens med-
lemmer, der er vidende om sammenlægningen af ABC og HBTK. De to klubber er 
dog aldrig blevet nedlagt, men har hver især vedtaget et fælles sæt vedtægter og sam-
menlagt deres formuer under det fælles navn HB2000, der blev oprettet i juni 2002. 
Til gengæld må vi sige, at integreringen er gået over al forventning og at vi i dag alle 
opfatter os som HB2000 medlemmer. Det betyder dog ikke, at vi har glemt vore rød-
der. 
 
Jeg har selv en eller anden form for jubilæum, idet jeg har siddet i henholdsvis 
HBTK’s og HB2000’s bestyrelse uafbrudt i ca. 25 år.  
 
I 1990’erne var der flere forsigtige tiltag til en sammenlægning af de to klubber, idet 
begge klubber led under medlemsfald, hvilket først og fremmes skyldtes fratag af 
banetider for begge klubber. Begge klubber var placeret i multihaller og de mange 
sportsgrene havde brug for flere og flere banetimer. Det kunne badminton på vort 
niveau ikke overleve, så i forbindelse med bygning af Præstemosehallen, så ABC og 
HBTK en mulighed ud af den fælles krise. Endvidere gav det klubberne de bedst 
tænkelige træningsforhold nogensinde. 
 
Ole Lougart (HBTK) og Elo Hansen (ABC) blev de formænd, der sammen med de 
respektive bestyrelser skulle stå for sammenlægningen af de to klubber. I forbindelse 
med sammenlægningen blev det besluttet at Elo Hansen skulle være formand og Ole 
Lougart skulle være næstformand for HB2000. Der blev oprettet to ekstra bestyrel- 
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sesposter, der skulle bestrides af henholdsvis Keld Kristensen og mig selv. Denne 
udvidelse af bestyrelsen blev senere fjernet igen på en generalforsamling, hvorefter 
bestyrelsen havde taget sin nuværende form. 
 
Henset til lidt politisk tænkning blev jeg udset som koordinator for den nye hal og 
var med i projekteringen af denne (jeg vil dog ikke påtage mig skylden for byggesju-
sket). Det var en meget spændende periode, der selvfølgelig ikke var problemfri. Fle-
re andre klubber og badmintonklubber ønskede også at få haltimer i Præstemosehal-
len, men heldigvis havde vi fået bygget hallen til kun at kunne bruges til badminton 
og vi kom i gennem en problemfyldt periode med et godt resultat. Nogle problemer 
er så efterfølgende blevet løst og andre opstået, hvilket skal påminde os om, at vi 
altid skal være vågne. Det er også vigtigt endnu engang at påpege, at vi skal udnytte 
de banetimer, vi har fået tildelt og at vi skal følge de spilleregler, der er sat op, som 
f.eks. at udfylde de gule sedler. 
 

Så endnu engang: Tillykke med de 75 år.  
 
Og så nogle praktiske ting:  
 
Der har, efter ændring af hallens alarmsystem, konstant været problemer med dette. 
Jeg er lidt i tvivl om det virker, som det skal nu. Indikationen er dog anderledes, men 
vi følger stadig sagen. Der har været problemer med kort, der ikke rigtigt virker og vi 
ved ikke om det skyldes kortene eller kortlæseren. I er dog meget velkomne til f.eks. 
at sende en mail til HB2000@HB2000.dk, hvis I har problemer. Blot et godt råd – 
hav aldrig jeres kort med magnetstrimler liggende sammen med en mobiltelefon (i 
samme lomme). 
Jeg vil også opfordre alle til at være opmærksomme på det hærværk, der bliver begå-
et på vor hal. Der bliver desværre flere og flere huller i væggene, der bliver sparket 
til kontakter og et vindue ud til gangen er sparket ind. Det er pudsigt at ingen rappor-
terer om skaderne, når de opstår og det er lidt kedeligt, hvis vi bliver nødt til at skulle 
opsætte videoovervågning for at finde de skyldige. Der har desværre ikke været pen-
ge til at få repareret de mange skader i år. Det kan desværre ofte virke forstærkende 
på nogle, at der allerede er skader.  
 
Vi nærmer os juletid og slutningen på endnu et kalenderår, så jeg vil benytte lejlighe-
den til på egne og bestyrelsens vegne at ønske alle medlemmer og jeres familier en 
rigtig glædelig jul samt et godt nytår. 
 
John Berling 
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HBTK 75 års jubilæum  
 
HBTK (Hvidovre Badminton og Tennis Klub) blev oprettet den 8. no-
vember 1934 og har derfor netop haft 75 års fødselsdag, men som en 
integreret del af HB2000.  
Ideen til at starte HBTK opstod på Hvidovre Rådhus (citeret), hvor en 
kreds af ansatte havde fået lyst til at dyrke den nye sport Badminton, 
der var kommet hertil fra England nogle få år tidligere. Tennis blev det 
kun til i en periode frem til 1946, men på trods af det beholdt klubben 
navnet indtil 1990’erne, hvor tennis blev strøget, men HBTK fasthold 
som navn. Nu stod HBTK dog kun for Hvidovre Badminton Klub. 

 
 

Denne beslutning blev truffet efter at mange havde forsøgt at komme 
til at spille tennis i klubben og at vi så sent som i 90’erne havde en der 
meldte sig ind i HBTK og mødte op i omklædningsrummet med en 

Lidt nostalgi: HBTK´s bestyrelse i 1954. Johs. Eriksen, Johs. Petersen, Anders 
Nielsen, Knud Christiansen, Jørgen Jørgensen og Svend Aa. Lorenzen. 
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tennisketsjer. Han nåede at klæde om inden misforståelsen blev opda-
get. 
Klubbens første baner lå/ligger på Strandmarksskolen, hvor bomme, 
lamper og tove til gene hænger ned fra loftet. I 1953 blev det overvejet 
at bygge egen hal, men det var for dyrt og blev droppet. Samtidig blev 
der talt om at bygge Dansborghallen, der efter flere udskydelser først 
stod færdig i 1966.  
I 1979 flyttede HBTK til Frihedens Idrætscenter, der blev klubbens 
hjemmebane frem til august 2002, hvor sammenlægningen med ABC 
fandt sted og begge klubber med navnet HB2000 flyttede ind i den net-
op færdigbyggede Præstemosehal. 
 
Formænd gennem tiderne: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

K.V. Orsholt  1934-38 

A. Bruhn Andersen 1938-46 
(intet billede) 

Johs. Eriksen 1946-65 Harry Schultz 1965-84 
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Mere om HBTK’s historie kan læses på HB2000´s hjemmeside. 

Benny Riisager 1984-90 Henning Pedersen 1990-91 

Ole Larsen 1991-1996 Ole Lougart 1996-2002 
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Også ABC kunne i år have haft, om ikke 
rund, så dog halvrund 45-års fødselsdag. 
Derfor skal vi, også her, have lidt historie 
 
Badminton i Avedøre fandt, de første år, sted i en afdeling af Avedøre 
Idræts Forening. 
Der var imidlertid nogle der syntes at afdelingen var for dyr i drift, 
hvorfor en kreds af spillere satte sig sammen, og på en stiftende gene-
ralforsamling den 27. oktober 1964 blev ABC, Avedøre Badminton 
Klub dannet som en selvstændig forening.  
Carl Aarestrup var primus motor i stiftelsen, og blev klubbens første 
formand. En post han havde frem til 1974. 
I den første tid havde man kun baner på Avedøre Skole, hvor både træ-
ning og kampafvikling foregik. Der var kun et fælleshold i starten, men 
efter et år, lykkedes det at få en lille ungdomsafdeling op at stå. 
Efter første år fik klubben yderligere tildelt spilletid på Avedøre Kaser-
ne. Man mødtes ved portvagten, og blev så med militæreskorte fulgt til 
kasernens gymnastiksal. 

 
I de følgende 6-7 
år foregik spillet 
rundt omkring i de 
nærliggende sko-
ler. Fra 1972 fik 
klubben banetider i 
Frydenhøjhallen, 
hvorved der blev 
plads til både juni-
or-, senior-, motio-
nist- og veteran-
spillere.  
Da Avedøre 
Idrætscenter blev  
 
 

Også dengang blev der kæmpet. Her er glade vindere fra et 
klubmesterskab 
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indviet 1983, havde man satset kraftigt på banetider her. Tildelingen 
blev dog meget begrænset, og Frydenhøjhallen kom til at fungere som 
ABC´s hjemmebane indtil 2002. 
 
Klubbens formænd gennem årene har været: 
 
Carl Aarestrup, 1964-1974 
 
Verner Pensdorf, 1974-1978 
 
Thorbjørn Madsen, 1978-1982 
 
Orla Pedersen, 1982-1985 / 1986-1988 
 
John Jepsen, 1985-1986 
 
Elo Hansen 1988-1996 / 1999-2002  
 
Bent Soelberg 1996-1999 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Carl Aarestrup 

Orla Pedersen Elo Hansen 
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Allerede i 1980 -erne var der visse kontakter mellem ABC, Avedøre 
Badminton Club og HBTK, Hvidovre Badminton og Tennisklub, om 
en eventuel sammenlægning. Men da begge klubber, på det tidspunkt, 
”kørte godt”, var ingen nok rigtigt klar til projektet. 
Og det var virkelig gode tider for ABC op gennem firserne. Der var 
omkring 500 medlemmer, og der var endda planer om egen badmin-
tonhal. Klubbens daværende formand, Orla Pedersen, lagde et stort 
arbejde i disse planer.  

Men også den-
gang gik det op 
og ned med bad-
mintonsporten. I 
90-erne gik det 
tilbage for ABC. 
Medlemstallet var 
faldende, og 
halplanerne måtte 
skrinlægges. 
I 1998 måtte seni-
orafdelingen luk-
ke på grund af 
manglende spille-
re, og ungdoms-
afdelingen hang i 
en tynd tråd. Sam-
tidig var det me-

get vanskeligt at rekruttere medlemmer til bestyrelsen. 
Omkring år 2000 blev forhandlin-
gerne om sammenlægning med 
HBTK taget op igen. Også HBTK 
havde, i nogen tid, været plaget af 
faldende medlemstal, og havde 
sikkert mærket de samme proble-
mer som ABC.  

Efter nogen tids forhandling om en fusion, blev dette en realitet i 2002, 
hvor den nye klub, HB 2000 – Hvidovre Badminton, blev dannet på en 

Men hvad er en klub, hvis man ikke kan jævnligt kan holde en 
god fest ? Her gjaldt det ikke badminton, men gastronomi. 
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stiftende generalforsamling i januar. Sammenlægningen var effektiv 
fra 1. juni 2002.  
 
Det var ABC´s sidste formand, Elo Hansen, der var primus motor i 
projektet, og han fortsatte da også som første formand i HB 2000. 
Fusionen faldt tidsmæssig sammen med opførelsen af kommunens nye 
badmintonhal, Præstemosehallen. HB 2000 var heldig at få tildelt så 
mange banetider her, at Præstemosehallen blev klubbens væsentligste 
spillested og dermed at regne som klubbens hjemmebane.  
 
2009 PP 
 

————————————————— 
 

 

             ��������������	
�� 
 

Turneringsmotionisterne mangler damespillere, så skulle der være nog-
le damer, som kunne tænke sig, at komme til prøvetræning hos os, så 
giv et ring til undertegnede. 
Vi er 40 spillere mellem 27 og 67 år der spiller badminton på forskelli-
ge niveauer. Vi træner tirsdag fra 20-23, og vi har træner på fra 20-22. 
Vi spiller turnering under DGI-Roskilde, hvor vi har 6 hold tilmeldt. 
Vi syntes det er rigtigt hyggeligt at mødes i ”Caféen” efter træning. Vi 
er meget social anlagt, og synes det er rart at være sammen, også uden 
for banen.  
Kunne dette friste, så giv et kald på tlf. 24632587. 
 
Venlig hilsen  
Anette Ridal 
Formand for Turneringsmotionistafdelingen.  
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Holdturnering i Seniorafdelingen 

 
Holdkampene er i fuld gang i seniorafdelingen og igen i år stilles der med tre hold.  
Hermed en kort oversigt over hvordan de enkelte hold klarer sig på nuværende tids-
punkt efter at de to første kampe er spillet. 
 
På 1. Holdet er Michael de Blanck holdleder. 1. Holdet spiller i serie 1, pulje 1 og 
placerer sig efter de to første holdkampe som nummer 6 i rækken. Holdet har i alt 3 
points efter at have vundet en kamp og tabt en. 
 
Holdleder på 2. Holdet er Lars O, og hvor Lisa hjælper til på sidelinjen. 2. Holdet 
spiller i serie 2, pulje 2 og placerer sig efter de to første holdkampe som nummer 5 i 
rækken. Holdet har i alt 3 points efter at have vundet en kamp og tabt en. 
 
På 3. Holdet er Morten Clausen holdleder, med hjælp fra Jeanette Blume. 4. Holdet 
spiller i serie 4, pulje 1 og er efter de to første holdkampe placeret som nummer 2 i 
rækken. Holdet har i alt 4 points og har vundet begge sine kampe! 
 

 
 .Et lille stemningsbillede fra en af 1. holdets kampe (to 

glade mix´ere – vistnok de eneste der vandt den dag) 
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               Nyt fra Turneringsmotionisterne 
 
Så er vi godt i gang hos turneringsmotionisterne, alle 6 hold har spillet 
de første kampe, og placeringsmæssigt ligger vi ok. Jens og samtlige 
holdleder har været på lidt af en prøvelse mht. at skulle sætte holdene, 
for det der så, så lyst ud inden sommerferien, må vi indrømme hurtigt 
kan ændre sig i brutto truppen. Vi er ikke gået ramt forbi mht. skader, 
allerede nu er flere blevet nød til at holde længere pauser, og så er der 
desværre de spiller vi ikke har set så meget til træning. Derfor har det 
været svært at sætte hold, for kommer man heller ikke til træningen, 
kommer man ikke ud og spille holdkamp. Men det er heldigvis sådan 
at herrerne både må spille på et mixhold og samtidig spille på et herre-
hold, så det har hjulpet os. På damesiden har vi fået hjælp fra de andre 
afdelinger, hvilket vi takker for. 
Vores nye træner Ole har formået at give os et ekstra skub, dem der 
kommer til træning giver den gerne en ekstra tand, da det kan ses, at 
det vi får proppet ind i hoved virker, vi har efter Ole’s udsagn allerede 
rykket os, og det er jo en fornøjelse, at det kan lade sig gøre.  
Som nogen sikkert har set på mail, og snart kan se som opslag i hallen, 
spilles Hvidovre Motionist Cup d. 24. og 30. januar 2010, jeg kan 
varmt anbefale at man tilmelder sig denne turnering som bliver afholdt 
i Præstemose hallen. Motionist cuppen er en sjov og samtidig social 
turnering, hvor man kommer til at spille nogle gode kampe, og hvor 
der bliver spillet på alle niveauer. Og tilmelder i jer inden 1. december 
er i med i lodtrækningen om 2 flasker vin. Andet sted i bladet kan du 
læse kriterierne for tilmelding til Hvidovre cuppen.  
Jeg syntes tiden flyver af sted, inden vi for set os om er julen overstået, 
og vi går den lyse tid i møde, men motionisternes julefrokost skal lige 
løbe af stablen først, og ved den skal vores spirill gives videre, det er 
Ivan som har haft fornøjelsen af den siden sommerfesten, og jeg glæ-
der mig altid til at høre hvad den spiller som skal give den videre har 
lagt vægt på. 
Til slut vil jeg ønske alle i HB 2000 en rigtig glædelig jul, 
samt et godt nytår. 
 
Anette Ridal 
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Der kom pænt mange løsninger på de mærkelige ord i sidste nummer. Måske 
var ordene lidt svære, men der var da nogen der havde ramt rigtigt. Det skal 
beklages, at der var en trykfejl i ordet ”merlespil” der skulle have været  
”merlespir”. Der er set bort fra fejlløsning af dette ord. De rigtige svar på føl-
gende ord er: Blotting=Trækpapir, Snøvs=Poseåbning, Kvælde=Opsvulme og 
Trunte=Træstub (stød), iflg. NuDanskOrdbog. (Tro ikke Google, der står en 
masse sludder om ordet.) 
Blandt de rigtige løsninger er udtrukket  Erling Madsen, som kan afhente 
gevinsten efter aftale med redaktøren. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Dette billede er anbragt forskellige steder i bladet. Skriv hvor mange på ku-
ponen. Dette billede skal tælles med ! 
Løsningen afleveres til ”Caféen”, puttes i klubbens postkasse eller sendes til 
redaktøren inden 1.februar. Vinderen  udtrækkes blandt  rigtige løsninger. 
 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
Der er ______  billeder 
 
 
Navn:______________________________________ 
 
 
Adresse: ___________________________________  
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JULE TAM-TAM i Seniorafdelingen 
 
Nu´ det jul igen. Nu´ det jul igen…………- lige om lidt banker julen 
på døren, og i seniorafdelingen stables et julearrangement á la sidste år 
på benene. Her går det ud på, at vi først laver sjovt jule-spil i hallen kl. 
19-21 og bagefter mødes i Caféen til juleknas. 
Alle der vil være med medbringer en yndig og smukt indpakket gave 
til den store julesæk (julesækken er ikke en person fra spilleudvalget, 
red.). 
Så sæt allerede nu KRYDS i kalenderen TORSDAG d. 17. DECEM-
BER. 

Merry Christmas fra Spilleudvalget 
Tina, Nicoals og Pernille 

 
 
 
Træningslørdag i seniorafdelingen lørdag d. 24 oktober 2009 
Lørdag d. 24 okt. var der indkaldt til træningslørdag i seniorafdelingen.  
18 friske spillere mødte op til 4 timers træning under skarp ledelse af Frank. Som de 
forrige år havde Frank lagt et underholdende program med fokus på spilrelateret 
slagøvelser. 

 
Med kun en enkelt kort pause i løbet af dagen holdt vi pulsen oppe og dagen blev 
spilmæssigt rundet af med en lille intern holdkamp, som altid får kampgejsten til at 
stige en tand mere end de normale spillerunder til træning. 
Efter holdkampen var der frit spil, hvilket flere benyttede sig af og omkring kl. 17 var 
der afgang mod omklædningsrummet. Efter en hurtig omklædning var vi klar til lidt 
hyggespisning. 
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10 spillere deltog i spisningen, som bestod af pizza fra Valentinos. Alle var tilfredse 
med deres pizza og der var helt klart enighed om at Valentinos chili rykker �. 
Spisearrangementet gav et mindre overskud på 54 kr. som vil blivedoneret til jule-
hyggedagen i december.

 
Tak for en hyggelig dag � 

Med venlig hilsen 
Spilleudvalget 

————————————————————— 
 

Hvidovre Stationscenters Centerforening 
 

 
 
 
Det er igen i år lykkes os at få del 
i Centerforeningens fond. Vi har 
fået tildelt kr. 5000,-. 
Pengene blev overrakt til os og de 
andre modtagere, ved et arrange-
ment i Hvidovre Stationscenter 
(som nu hedder ”Hvidovre C”) 
den 13.november. Pengene går, 
som sædvanligt til ungdomsafde-
lingen. 
 

Helene 

To stolte checkmodtagere: Caroline og Dominiqe 
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Smasher-cup 2009 den 9.til 12. oktober 
 
Så var efterårs ferien endelig lige om hjørnet. Det betyder for mange 
en hel uges ferie og afslapning med familien. Men for andre betyder 
det badmintonstævne på Bornholm. Og det har det gjort nu i flere år. 
Så i år var ingen undtagelse. 5 spillere og undertegnede drog glade og 
forventningsfulde af sted en sen eftermiddag i oktober. Noget af det 
sjove er, at efter hånden kender alle spillerne hinanden, så gensynsglæ-
den er stor. 
Et lille paradoks indsneg 
sig i år, idet spillernes fre-
dagstræner -Thomas - og-
så skulle med til Born-
holm, men som leder/
coach for en anden klub. 
Men i løbet af stævnet 
faldt der da også gode råd 
af til vore spillere, når de 
var i kamp. 
Holdet bestod i år af: 
Amanda, Helle, Phillip, Michael og Kenneth alle U17 spillere. 
Og som det altid er, så overnatter vi på skolen, hvilket er en meget 
blandet fornøjelse, idet der næsten altid er en luftmadras der bliver flad 

undervejs. I år var 
det desværre min –
øv. 
 
Dagene til stævnet 
går med kampe, 
hygge og heppe og 
mad som spises i 
cafeen mellem 
kampene. I år var 
der landskamp på 
storskærm, som 
langt de fleste så. 
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Nå, men spillerne gjorde det godt. De kæmpede rigtig godt og vi endte 
også med at få medaljer med hjem i år. Og Amanda fik endda en op-
rykning til A-rækken, meget smukt. 
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Medaljerne blev 
fordelt som følger: 
1.plads til Amanda 
og Sebastian fra 
Glostrup i Mix A-
rækken, 2.plads til 
Phillip i HS A-
rækken, 3.plads til Phillip og Micha-
el i HD A-rækken, 2.plads til Ken-
neth og Lasse fra Glostrup i HD B-
rækken, 1.plads til Amanda i DS B-
rækken og endelig en 2.plads til 
Amanda og Helle i DD B-rækken 
 
Helene 
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Banefordeleren skriver….. 
 
 
Som banefordeler er der rigtigt meget at holde styr på. Derfor har jeg 
brug for jeres hjælp:   
Er du flyttet, eller har andre ændringer, f.eks. nyt tlf. nr., mailadresse, 
eller passer oplysningerne på din opkrævning ikke, står der forkert ba-
ne nr. eller forkert dag, eller har du ikke modtaget en opkrævning, så er 
det vigtigt at du henvender dig, så det kan blive rettet.  
Jeg sidder på kontoret om tirsdagen fra kl. 18.30 – 19.30, hvor der også 
er mulighed for at ringe på nr. 36788019. Du kan også 
skrive en mail til HB2000@HB2000.dk . 
Spiller du på fællestræning, er det den respektive for-
mand for din afdeling, du skal henvende dig til, om-
kring ændringerne. 
Rigtig mange synes det er irriterende, at de skal ud og 
åbne  yderdøren, fordi der bliver banket på. Så har du 
ikke allerede et kort til døren, kan du bestille det  i ca-
feen, eller kom forbi i kontortiden. Kortet koster 50 kr. i depositum. 
 
Anette Ridal  
 
 

Og så blev der lige plads 
til en lille vits 
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Bestyrelsen: 
 
Formand: 
John Berling                  36 49 19 81 
 
 
Næstformand: 
Ole Høg Perregaard      36 77 72 20 
 
 
Sekretær: 
Inge Larsen                36 78 70 26 
 
 
Kasserer: 
Jeanette Ingerslev         36 47 33 24 
    jeanette.ingerslev@siemens.com 
 
 
Bestyrelsesmedlem: 
Anette Ridal                  24 63 25 87 
                          ridal@webspeed.dk 
 
Bestyrelsesmedlem: 
Leif Magnussen            36 49 06 89 
                     Lema@post1.dknet.dk 
 
 
Bestyrelsesmedlem: 
Tina Lougart                 36 49 65 08 
                                 lougart@pc.dk 
 
Bestyrelsesmedlem: 
Helene Jensen               36 49 24 84 
         htorsvadjensen@hotmail.com 
 
 

Udvalg m.m.: 
 
Ungdom: 
Helene Jensen               36 49 24 84 
         htorsvadjensen@hotmail.com 
 
Seniorer: 
Tina Lougart                  36 49 65 08 
                                 lougart@pc.dk 
 
Motionister: 
Anette Ridal                   24 63 25 87 
                          ridal@webspeed.dk 
Jens Olsen                     23 68 43 09 
 
Veteraner: 
Leif Magnussen      36 49 06 89 
                     Lema@post1.dknet.dk 
Peter Pedersen               36 49 16 96  
 
Booking: 
Ove Rasmussen            36 49 75 45 
 
Banefordeling: 
Kontoret og udvalgsformændene           

Klubbens hjemmeside: 
www.HB2000.dk 
Web-master:                                                 

 

 John Berling                36491981 
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Ja, dette var altså et slags jubilæumsnummer. De to gam-
le badmintonklubber, hvoraf HB 2000 er opstået, har hen-
holdsvis 75 og 45 års fødselsdag. 
Nogle vil måske synes at det er noget mærkeligt noget at 
fejre, når nu vi står med en ny klub på kun 8 år. 
Men her kan anføres, at for det første er det jo vitterligt så 
mange år siden at ”grundstenene” til HB 2000 blev lagt, 
og for det andet er det da meget almindeligt at fejre be-
rømtheders fødselsdag, selv om denne ligger flere hund-
rede år tilbage. 
Så hvorfor ikke……? 
Det var også en mulighed for at opridse de to klubbers 
historie, som ikke så mange mere kender eller kan huske. 
 
Og så er det bare tid til at ønske alle medlemmer…. 
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Venlig hilsen fra redaktionen  
 
 


